
  

Onderwerp: Beantwoording extra vragen CU en PvdD
 
Goedemiddag,
 
N.a.v. de raadsinformatiememo ombuigingen waren er nog aanvullende vragen gesteld door CU en 
PvdD.
Bijgaand de volledige antwoorden (incl. eerste vragen).

CU: 
 Ombuiging Programma 6: De mogelijkheid om te kunnen bezuinigingen op cameratoezicht 

wordt medio 2020 onderzocht. Verondersteld wordt dat er €40.000 bezuinigd kan worden. 
Mocht dit onderzoek uitwijzen dat de veronderstelde bezuiniging van €40.000 niet gerealiseerd 
kan worden, dan wordt binnen de begroting van Veiligheid alternatieve dekking gerealiseerd.

Vraag: Waarom zo omslachtig, waarom niet gelijk realiseren via alternatieve dekking?
 
Antwoord: Met de inzet van cameratoezicht is veel budget gemoeid. Verondersteld wordt dat we 
efficiënter met cameratoezicht om kunnen gaan. Wanneer de politie in staat blijkt te zijn om het 
uitkijken gedurende (een deel van) de nacht over te nemen, kan dit een besparing opleveren. Dit is 
echter op dit moment nog niet duidelijk.
 
PvdD: 

 Oorspronkelijke vraag: Sport: graag een toelichting of en op welke manier de bijstelling voor 
‘onderhoud sport’ effect heeft op de noodzakelijke aanpassingen om vervuiling tegen te gaan en 
vervanging van kunstgras? Antwoord: Eventuele aanpassingen aan de kunstgrasvelden zijn nog 
niet bij deze bijstelling betrokken. 

 1e vervolgvraag: er staat genoemd dat eventuele aanpassingen van kunstgras velden niet zijn 
betrokken; wat wordt er wel gedaan met vervanging kunstgras? Via een memo van 7 jul 2020 is 
de gemeenteraad hierover geïnformeerd. Er lopen momenteel in het land verschillende 
proefprojecten. We volgen de ontwikkelingen hierin op de voet en laten ons informeren en 
adviseren door Vereniging Sport en Gemeenten (VSG) en het Ministerie van VWS. Momenteel 
wordt in kaart gebracht welke aanpassingen, zoals die in de memo van 7 juli zijn genoemd, in 
ieder geval uitgevoerd moeten worden om de verspreiding van infill in de directe omgeving van 
de velden tegen te gaan.

2e vervolgvraag: In hoeverre in lijn met rechtszaken, in hoeverre loopt Gouda in de pas met andere 
gemeenten?
 
Antwoord: Gouda loopt in de pas met andere gemeenten. Veel gemeenten bereiden aanvullende 
maatregelen voor om aan de zorgplicht mbt kunstgrasvelden te kunnen voldoen. Net als Gouda 
volgen die daarbij de adviezen van VSG. Op die manier tonen gemeenten, en dus ook Gouda, dat het 
onderwerp de aandacht heeft en dat juridische maatregelen niet nodig zijn. 


